
ZAPISNIK 

 

3. seje Upravnega odbora Gasilske zveze Slovenska Bistrica, ki je potekala 26.3.2009 ob 18.00 uri v 

prostorih PGD Slovenska Bistrica. 

 

Prisotni: 
JOŢICA PEČOVNIK, DAVID KALJUN, DAVORIN VOŠINEK, DREJC SLATENŠEK, MIRKO SLATENŠEK, MILAN SKRBIŠ, 

STANISLAV VINTAR, SREČKO JELEN, KOLAR VLADO, KUNEJ VINKO, TRAMŠEK ANTON, JOŢE BRGLEZ, JOŢE PAHIČ, 

ANTON MOTALN, MARIJAN ZAVIRŠEK, VIŠIČ FRANC, GRACEJ IVAN, MARJAN RAVŠ, KRAJNC MATJAŢ, BOŠTJAN PLAJH, 
BORIS RAMŠAK, JANEZ PODGRAJŠEK, ALEKSANDER FRIDRIH, GERM FRANC, KAPUN ZVONKO, BERDNIK VLADO, ROBI 

JERŠIČ, MATJAŢ LESKOVAR, VEHOVAR KARL, VEHOVAR BOŠTJAN, ALOJZ KOCIJANČIČ IN BERDNIK MAJDA.  

 

Dnevni red: 

1. Otvoritev in pozdrav 

2. Potrditev zapisnika zadnje seje UO 

3. Priprave na skupščino GZ  

a. Organizacijske zadeve v zvezi s skupščino 

b. Priprava plana dela 

c. Priprava finančnega načrta 

4. Poročilo delegatov iz občnih zborov PGD in PIGD 

5. Tekoče zadeve 

6. Razno 

 

 

 

AD 1 

Predsednik Alojz Kocijančič pozdravi prisotne in predlaga zgoraj navedeni dnevni red. 

 

SKLEP ŠT.1: 

Soglasno je potrjen zgoraj navedeni dnevni red. 

 

AD 2 

Predsednik Alojz Kocijančič predstavi zadnji zapisnik  Upravnega odbora, ki je bil poslan na vsa društva. Po 

pregledu da zapisnik v razpravo in ker nanj ni bilo pripomb, ga člani potrdijo. 

 

SKLEP ŠT.2: 

Soglasno je potrjen zapisnik 2. sejeUpravnega odbora. 

 

AD 3 

A. Gasilska zveza Slovenska Bistrica je ponudila moţnost, da katero izmed društev organizira skupščino GZ. 

Ker do danes nobeno društvo ni bilo pripravljeno prevzeti organizacije le-te, bo to organizirala GZ sama. 

Predstavi osnutek dnevnega reda: 
1. Otvoritev in pozdrav  

2. Sprejem poslovnika  

3. Izvolitev organov skupščine: 

- delovnega predsedstva 

- zapisnikarja 

- dveh overovateljev zapisnika 

- verifikacijske komisije 

- kandidacijske komisije 

- volilne komisije 

4. Poročila: 

- predsednika 

- poveljnika 

- finančno poročilo  

- Nadzornega odbora 

- verifikacijske komisije 

5. Razprava po poročilih in potrditev poročil  

6. Razrešitev članov upravnega odbora 

7. Izvolitev novih članov upravnega odbora 

8. Določitev članarine 

9. Sprejem programa dela in finančnega plana za leto 2009 

10. Beseda gostom 



 

Drejc Slatenšek vpraša, ali bi lahko bilo poročilo mladinske komisije posebej? 

Alojz Kocijančič predlaga, da poročil o delu ne bi drobili, zato bi naredili skupno poročilo, v katero bi zajeli tudi 

delo vseh komisij. 

Nadaljuje, da bomo zaradi nekaterih sprememb v društvih tudi letos morali imeti kandidacijsko in volilno 

komisijo (Pragersko, Spodnja Polskava in Kebelj). 

Ker je bil poslovnik o delu skupščine sprejet lani in upošteva vse spremembe iz novega statuta, novega ne 

potrebujemo sprejemat. Vsako društvo ima svoj izvod, v kolikor pa ga katero od društev ţeli ponovno prejeti, naj 

to sporoči. 

Predlogi za organe skupščine: 
Predlog za predsednika delovnega predsedstva: Vošinek Davorin 

Predlog za člane delovnega predsedstva: Resman Arnold, Vehovar Boštjan 

Predloga za zapisnikarja: Berdnik Majda 

Predlogi za ostale organe skupščine: 

Verifikacijska komisija : Pahič Joţe, Anton Tramšek, Gracej Ivan 

Kandidacijska komisija: Ačko Franci, Kunej Vinko, Berdnik Vlado 

Volilna komisija: Črešnar Joţe, Jeršič Robert, Leskovar Matjaţ 

Overovatelja zapisnika Skupščine: Begič Dejan, Brglez Joţe 

 

SKLEP ŠT. 3: 

Potrjeni so predlagani organi skupščine GZ Sl.Bistrica.  
 

 

B. Plan dela je pripravil sekretariat na seji 19.3.2009. Skupni plan je bil poslan članom upravnega odbora skupaj 

z gradivom k današnji seji in ga predsednik da v razpravo. 

Ker nihče od prisotnih nima pripomb, predlogov ali dopolnitev, sprejmemo 

 

SKLEP ŠT. 4: 

Soglasno je potrjen predlog plana dela GZ Sl.Bistrica za leto 2009. 

 

C. Finančni plan je pripravil sekreteriat na seji 19.3.2009. Osnutek je bil poslan z gradivom k danajšnji seji in ga 

predsednik da v razpravo. 

 

Gracej Ivan meni, da bi sredstva za Florijanovo morala ostati v planu, saj bomo teţko drobili, koliko bo prisotnih 

in potem zaračunavali.  

Pahič Joţe pove, da je seštel prihodke in odhodke in da se na koncu vidi, da seštevka nista enaka in da še ostane 

nekaj odhodkov. 

Po preverjanju med sejo smo ugotovili, da je trditev Pahič Joţeta nepravilna in da so odhodki enaki prihodkom 

in da ni preseţka. 

Pahič Joţe še vpraša, zakaj tako visok strošek telefona, mobitela in interneta, saj je mogoče, da bi se ti stroški v 

prihodnje zniţali. 

Kaljun David in Robi Jeršič menita, da je mogoča posodobitev z ADSL, saj je cenejša in ugodnejša. 

Alojz Kocijančič odgovarja, da bomo preverili in šli v racionalizacijo. 

Robi Jeršič se ne strinja, da bi stroške zmanjševali zaradi operativnih stroškov in da nismo šli sorazmerno 

navzdol.  

Alojz Kocijančič pove, da neki minimalni stroški obstajajo, da ni okrnjeno funkcionalno delo Gasilske zveze. 

Prav tako poda primer, ali bomo naprimer lahko vprašali PGD Slovenska Bistrica, ali bi jim lahko sredstva 

zniţali za 1.100 EUR? 

Ravš Marjan vpraša, zakaj je v postavki honorarji le čistilka zmanjšana za polovico? 

Alojz Kocijančič pove, da ni potrebno tolikšno čiščenje, kot je bilo doslej, zato smo poskusili zmanjšat nekaj pri 

tem. Dejstvo je, da delo Gasilske zveze z zniţanjem strokov čistilke ne bo okrnjeno, kot bi bilo, če bi zradi 

zniţanja honorarjev izostalo delo funkcionarjev GZ. Z delom na GZ imajo funkcionarji tudi stroške in zato je 

prav, da se jim del stroškov povrne.  

Anton Motal vpraša, zakaj smo pri izobraţevanju toliko zmanjšali, sorazmerno pri honorarjih pa smo le malo 

odbili? 

Alojz Kocijančič odgovarja, da v honorarjih niso zajeti honorarji za izobraţevanje, s tem pa tudi ne bo okrnjeno 

izobraţevanje.  

Robi Jeršič meni, da tako kot se je sam zavezal da bo delal na nivoju društva brezplačno, tako bi bilo tudi prav, 

da se tudi funkcionarji na zvezi tega zavedajo. 

Slatenšek Mirko na ta vprašanja odgovarja, da »se je potrebno pogledat v ogledalo«. Veliko truda je bilo 

vloţenega v to, da se je doseglo to, kar smo pridobili. Glede na to, da so PGD Poljčane pred leti predlagale, da bi 



društva plačevala toliko, kolikor potrošijo mu je všeč, da so društva to čez leta tudi spoznala. Kar so predsedniki 

izglasovali na seji občinskega poveljstva, moramo sedaj spraviti v plan in ne more biti drugače. Včasih so večja 

društva več sredstev prispevala v blagajno, sedaj bo sistem, kot so ga sprejeli predsedniki društev pravičnejši. 

Sredstva za delo gasilske zveze so trenutno res minimalna, da je zveza lahko še funkcionalna. Kar bodo društva 

naročila, bodo tudi plačala. Meni, da je članarina še vedno premajhna, da se zagotovi vse, kar se je začrtalo. Vse, 

kar se je na nivoju društev občine Slovenska Bistrica dogovorilo, je treba spoštovat, doda pa še, da pri tem niso 

vključile ali za mnenje vprašale še ostalih  društev izven občine Slovenska Bistrica. V občini Poljčane so prav 

veseli, da bodo za Gasilsko zvezo Sl.Bistrica prispevali le polovico dosedanjih sredstev. Ne gre za to, da bi 

okrnili operativo, izobraţevanje. Tega nismo storili.  Zavestno smo se tako odločili. Dejansko prihajamo na to, 

da bomo v prihodnje na začetku leta vplačali članarino in iz tega bo gasilska zveza ţivela. Pot so začrtala društva 

društva sama in to je treba spoštovati.  

Alojz Kocijančič pove, da smo finančni plan delali na osnovi stroškov.  

Brglez Joţe se strinja z Slatenšek Mirkom, bil pa je prisoten tudi na seji sekretariata. Bil je negativno presenečen, 

ko je bil seznanjen s sklepi s seje predsednikov gasilskih društev Občine Slovenska Bistrica. Ta sklep ima 

praktično posledice tudi za industrijo. V podjetjih je zgodba malce drugačna. Gre za denar, ki si ga morajo 

izboriti pri upravi podjetja. Tega pa uprava trenutno ni pripravljena participirat. Na upravi so povedali, da v 

akcijah tega ne dobimo nazaj. Druga nevarnost, ki pa jo vidi, da skupne akcije oziroma prireditve, ki jih GZ kot 

povezovalna organizacija ima, ne bodo več imele enakega pomena kot doslej, kar bo imelo negativne posledice 

za vse nas. Tako drastičnega povečanja članarine njihovo društvo ni pripravljeno sprejeti.  

Skrbiš Milan ga dopolni, da industrija dosedaj ni plačevala nobene članarine.  

Anton Motaln vpraša, zakaj je članarina enaka za vsa društva, ne glede na število članov. 

Alojz Kocijančič odgovarja, da je naprimer PGD Slovenska Bistrica doslej vplačevala največ, koristili pa smo 

vsi enako. Tudi navzven je zastopanje društev enako in se to ne da drobiti.  

Anton Motaln še vedno meni, da bi članarino lahko drobili glede na število članov.  

Alojz Kocijančič in Milan Skrbiš odgovarjata, da je članarina določena v statutu.  

Milan Skrbiš se strinja s honorarji, saj meni, da za svoje delo funkcionarji zveze še niso dovolj plačani in da si 

svoj honorar resnično zasluţijo. Na zadnji seji štaba operative smo se dogovorili, da bi zmanjšali sredstva le za 

izobraţevanje društev na Igu, ostalo smo pustili. Vemo, da kolikor bomo rabili, bomo iz društev morali plačat in 

tako je prav. 

Anton Motaln meni, da je recesija za vse enaka. Če velja za izobraţevanje, naj velja še za ostalo. 

Robi Jeršič vpraša, zakaj postavka 117,20 EUR za članice? 

Alojz Kocijančič odgovarja, da gre za strošek zaključka članic iz leta 2008, za kar je račun prispel šele v letu 

2009, zato ga prej nismo mogli poravnat. 

Franc Višič pove, da je prišel namesto Črešnar Joţeta. Dejstvo je, da stroški nastajajo, zato jih moramo 

poravnati. V Oplotnici so tudi zadovoljni, da bodo vplačali manj, kot preteklo leto. Meni, da si vsi, ki delajo na 

nivoju zveze, zasluţijo ta honorar. Res je bilo veliko truda vloţenega, da zveza obstaja. PGD Oplotnica podpira 

osnutek finančnega plana.  

Mirko Slatenšek še doda, da je zadeva kruta. Če so Občine Sl.Bistrica, Poljčane, Makole in Oplotnica  po zakonu 

dolţne zagotavljat poţarno varstvo, potem je lastnik gasilskih društev Impola in Steklarne prav tako dolţan nekaj 

prispevat v Gasilsko zvezo. Če jim je 200 eur preveč, to pomeni, da jih lastniki ne potrebujejo. Podal bi predlog, 

ker razume njihov poloţaj, vendar ga ne bo, saj je članstvo prostovoljno. Zadeva je razumljiva. Vsa društva bi 

morala plačat enako. Skrivamo se pod krinko, da občina to plačuje za nas. Res je, da za manjša društva plačuje 

manj, za večja več. Prav pa je, da članarina obstaja in da se tega drţimo.  

Brglez odgovarja, da gre za nerazumevanje. Zakonodaja je takšna, kot je. Zakon o gasilstvu govori, da je 

obveznost gospodarske druţbe ustanovitev gasilske enote. To še kako dobro uprave vedo. Potrebujejo operativni 

sestav pod firmo, imajo pa zraven še prostovoljno industrijsko gasilsko društvo. Društveno ţivljenje lastnika ne 

zanima. Tu je ta razlika. Javna lokalna sluţba pa se organizira na način, kot ga poznamo skozi prostovoljna 

gasilska društva. GZS je rekla, da od osnovne celice, kot je prostovoljno gasilsko društvo, se mora povezovat 

preko gasilske zveze, regije. … Tekmovanja organizira društva, ne podjetje. To ni poslovna funkcija. To je izven 

poslovnega dogajanja v firmi. Niso proti temu. Vloţek mora biti sorazmeren glede na to, kaj od zveze pričakuješ. 

Članarina je lahko različna, je pa drugo vprašanje, ali je to smiselno. V trenutni situaciji se jim 200 eur zdi 

preveč. 

Tramšek Anton meni, da je prav, če si v zvezi, da nekaj prispevaš. Sami ne pridobivajo nobenih prihodkov, saj 

jim firma nič ne da. S predlogom bo šel do direktorja, drugače društva ne morejo več imeti. Se pa s povedanim s 

strani Brglez Joţeta strinja.  

Alojz Kocijančič odgovarja, da je odločitev društev občine Slovenska Bistrica treba upoštevati. Zaveda se, da je 

industrija najbolj oškodovana. 

 

Joţe Brglez pove, da so bili pri predlogu upoštevani obratovalni stroški.  



Anton Motaln predlaga, da bi vsako leto skupščino pripravilo eno društvo. Vpraša za mnenje prisotne 

predstavnike društev. 

Gracej Ivan meni, da bi bilo prav, da skupščino organizira Gasilska zveza in ne društvo.  

Marjan Ravš meni, da bi predsednik in poveljnik šla do predsednika uprave podjetja in se o tem dogovorili. 

Vemo, da je danes recesija. Tudi na lastnem društvu vidi, kaj vse se obljublja, daje pa se nam manj. Malo bomo 

morali potrpeti. Vemo, kakšna so srečanja za članice, mladino in veterane in tudi tu bomo morali nekaj dorečti. 

Vemo, da del sredstev, ki je bilo dosedaj dano na zvezo, bo šlo zdaj na društvo. Verjame, da bo sedaj nastajal 

problem pri društvih, ki bodo prevzemala prireditve.  

Alojz Kocijančič pove, da pri vsakem srečanju mladine, veteranov in članic sredstva prispevajo društva, izjema 

je le lansko srečanje članic na Šmartnem in dan gasilca.  

Mirko Slatenšek dopolni, da ne ţeli, da jih PIGD ne razumeta narobe, da jih mečemo iz GZ, zato predlaga, da za 

PIGD najdemo drugo rešitev. Lahko jim pustimo članarino v višini 50 eur, za vse nas pa 200 eur. Predstavljajmo 

si, da občina Sl.Bistrica reče, da toliko gasilskih društev ne potrebuje in bi začela krniti sredstva zanje, društva bi 

potem se znašla v istih teţavah, zato se zaradi razumevanja skušajmo postaviti v njihovo vlogo. 

Joţe Brglez pove, da če članarina ostane na nivoju iz leta 2008, torej 50 eur, ne vidi ovir, pri drastičnem 

povišanju pa imajo pomisleke.  

 

SKLEP ŠT. 5: 

Izoblikuje se predlog, da se članarina za leto 2009 za PIGD 50,00 EUR, za ostala društva pa 200,00 EUR.  

 

Jeršič Robi opozori, da bomo morali razliko v višini 300 EUR nekje dobit, saj tako manjkajo.  

Alojz Kocijančič še pove, da bo v začetku leta 2010 nastala teţava, ker ne bomo imeli začetnih sredstev za delo 

Gasilske zveze.  

 

SKLEP ŠT. 6: 

Potrjen je predlog osnutka finančnega plana za 2009 s spremembo članarine PIGD v višini 50 EUR, en glas 

(Robi Jeršič) proti.  

 

AD 4 

Alojz Kocijančič pove, da so bili z gradivom poslani tudi predlogi sklepov, ki so vezani na finančni plan GZ 

Slovenska Bistrica.  

 

SKLEP ŠT. 7: 

Potrdijo se sklepi: 
1. VSE DEJAVNOSTI, ZA KATERE V FINANČNEM NAČRTU NI NAMENSKIH SREDSTEV SE 

FINANCIRAJO DIREKTNO IZ PGD NA OSNOVI ŠTEVILA UDELEŢENIH 

2. SREDSTVA ZA OBRATOVALNE STROŠKE SE KORISTIJO: 

a. NA OSNOVI SPREJETIH SKLEPOV UPRAVNEGA ODBORA 

b. KOT ZAGONSKA SREDSTVA ZA ORGANIZACIJO AKTIVNOSTI ZA KATERA V PLANU NI 

PREDVIDENIH SREDSTEV IN SE BODO FINANCIRALA IZ PGD NA OSNOVI ŠTEVILA 

UDELEŢENCEV 

c. ZA ODPRAVO OKVAR, POPRAVIL, IPD 

d. ZA NAKUPE PLAKET IPD, KI JIH DRUGIM ORGANIZACIJAM PODELJUJE GZ 

e. NA KONCU LETA SE NA OSNOVI OBRAČUNA OSTANEK DENARJA IZ POSTAVKE 

“OBRATOVALNI STROŠKI” VRNE V VSA DRUŠTVA V RAZMERJU TOČK IZ 

KATEGORIZACIJE ALI PA SE PRENESE V NASLEDNJE LETO 

3. RAZVELJAVI SE SKLEP O SOFINANCIRANJU IZOBRAŢEVANJA NA IG-u PO KATEREM SEDAJ 

POTEKA SOFINANIRANJE (8 članov za  PGD 3 IN 5 kategorije in 6 članov za PGD 1 in 2 kategorije) 

4. VSE MOREBITNE OSTALE NEPREDVIDENE DEJAVNOSTI SE ORGANIZIRAJO IN FINANCIRAJO NA 

OSNOVI SKLEPOV UPRAVNEGA ODBORA 

5. STROŠKI ČIŠČENJA PISARNE GZ SE ZNIŢAJO ZA 50% NA RAČUN RAZPOLOVLJENEGA ŠTEVILA 

ČIŠČENJ 

 
 

AD 5 

Delegati podajo poročila iz občnih zborov PGD in PIGD: 

V PGD Poljčane, Berdnik Vlado: vse je potekalo v najlepšem redu in nima kaj dodati, delegat za skupščino GZ 

je Simona Viţintin. 

V PGD Oplotnica, Brglez Joţe: občni zbor je potekal brez posebnosti, bili so pridni v preteklem letu, imajo 

velike plane za 2009, delegat je Miran Čoh in dobro sodelujejo z občino Oplotnica. 

V PGD Sl.Bistrica: Črešnar Joţe, ker ga ni, pove Ravš Marjan, da je občni zbor dobro uspel in da je iz poroil 

bilo razvidno, kako uspešno je delo društva. Delegat za skupščino GZ je Ravš Marjan. 



V PGD Kebelj, Jelen Srečko: podana so bila poročila, delo, ki so si ga zadali, so opravili, delegat za skupščino 

GZ je Fridrih Rudi. 

V PGD Šmartno na Pohorju, Resman Arnold, ker ga ni, pove Anton Motaln, da je občni zbor potekal po planu, 

sklepe so uresničili, zavzeto se pripravljajo na olimpijado, delegat za skupščino GZ je Joţe Cvirn.  

V PGD Zg.Polskava, Tramšek Anton: cilje so v društvu uresničili, so zagnani za delo, mlade so sprejeli v 

društvo, občni zbor je potekal v redu, za delegata se ne spomni. 

V PGD Zgornja Bistrica, Gracej Ivan: občni zbor je potekal po planu, bili so aktivni pri zbiranju sredstev za 

novo vozilo, delegat za skupščino GZ je Veber Vera. 

V PGD Pragersko, Ačko Franci, ker ga ni, pove Kaljun David, da je občin zbor po dnevnem redu, volitve so 

potekale v redu, imajo novega predsednika, delegat za skupščino GZ je Franc Turk. 

V PGD Videţ, Bulf Joţe, ker ga ni, pove Leskovar Matjaţ, da je občni zbor potekal v redu in da je delegat za 

skupščino GZ  Vehovar Boštjan. 

V PGD Makole, Leskovar Matjaţ: občni zbor je dobro potekal, dobro sodelujejo z občino Makole, veliko dela so 

opravili in imajo velike načrte za naprej. Delegat za skupščino GZ je Ţnidarko Ladislav. 

V PGD Laporje, Črešnar Joţe, ker ga ni, pove Pahič Joţe, da je bil zbor članov dobro opravljen, sprejeti so novi 

člani, zastavili so si visoke načrte, delegat za skupščino GZ je Aksentijevič Branko. 

V PGD Tinje, Slatenšek Mirko: dobro priravljen občin zbor in izpeljan. Prizadevni člani, veliko sredstev se 

planira za poplačilo vozila, ki ga ţe imajo, delegat za skupščino GZ je Podvršnik Peter. 

V PIGD Steklarna Luminus, Milan Smrekar pove, da direktorja ţe dve leti ni bilo na občni zbor, zbor je uspel. 

Delegat za skupščino GZ je Motaln Ivan.  

V PIGD Impol, Marjan Zaviršek: občni zbor je bil vzorno priravljen in dobro voden. Omeni, da je predstavnik 

druţbe imel pripombo na opremljanje. Delegat za skupščino GZ je Jug Stanko.  

Brglez Joţe pove, da gre za večletna prizadevanja za posodobitev opreme. Ti napori še niso obrodili sadov.  

V PGD Sp.Polskava, Fridrih Aleksander: občni zbor je potekal v prijetnem vzdušju, poseben čar so dali otroci, 

vidi se, da mentorji izredno dobro delajo z mladino. Dobro sodelujejo tudi z lokalno skupnostjo. V planu imajo 

nabavo novega vozila, ki ga sicer ţe imajo, opravili so menjavo poveljnika in predsednika. Poseben čar sta 

dodala predsednik in poveljnik GZS. Delegat za skupščino GZ je Marko Teskač. 

Alojz Kocijančič se vsem delegatom zahvali za udeleţbo in za poročanje. 

 

AD 6 

Alojz Kocijančič pove, da sta letos s strani društev prispela 2 predloga za prizanje Matevţa Haceta: Skarlovnik 

Vili (PGD Oplotnica), Zaviršek Marijan (PGD Sl.Bistrica). Oba predloga bosta posredovana na Svet Podravske 

regije.  

 

Prireditve v letu 2009: 

Florijanovo, 10. maj: za organizacijo se bo pozanimala PIGD Steklarna, če ne bo šlo, bo rezervni plan PGD 

Zg.Polskava. Društvi se med sabo dogovorita in sporočita na GZ Sl.Bistrica. 

Srečanje veteranov: PGD Poljčane.  

V nadaljevanju prisotni razpravljajo, kako urejati finančne prispevke na relaciji društva – zveza. Glede na 

proračunska sredstva moramo biti previdni.  

Slatenšek Mirko predlaga, da pisno vprašamo podjetje (Fiposor), ki je pripravljala finančni seminar, kako to 

zadevo rešit. Na upravnem odboru se moramo zmenit, kako bomo to rešili. 

Gracej Ivan: na občinski praznik Občine Sl.Bistrica dobijo predsedniki vabila na sprejem k ţupanji, zato 

predlaga, da se tega sprejema udeleţijo v gasilski paradni uniformi.  

 

SKLEP ŠT. 8: 

Prireditev, ki jih organizirajo občine Sl.Bistrica, Oplotnica, Makole in Poljčane, se gasilci udeleţijo v svečanih 

uniformah. 

 

Naslednja seja bo v Pragerskem.  

 

Ravš Marjan  povabi vse prisotne na zakusko. 

 

Seja zaključena ob 19.50 uri. 

 

Zapisala: Majda Berdnik 

Sejo vodil in zapisnik potrdil: Alojz Kocijančič 

 


